
 

 
Nieuwsbrief 27 – Maart  2010 

 

Uitnodiging voor de Algemene Ledenvergadering op zaterdag 10 april 2010, 13.30 – 16.30 u 

in De Ontmoetingsruimte Oostoever, Bonnefantenstraat 10  

De ruimte ligt aan het Kröller Müllerpark en is bereikbaar met buslijn 18 halte Robert Fruinlaan en 

metrolijn 50 halte Postjesweg. 

 

Agenda  10 april 2010 1.  Opening door de voorzitter 

2.  Verslag Algemene Ledenvergadering van 19 april 2009 

3.  Verslag ontwikkelingen rond de Sloterplas in het afgelopen jaar 

4.  Verslag activiteiten  

5.  Verslag penningmeester 2009 

6.  Verslag kascommissie 

7.  Benoeming kascommissie 

8.  Periodiek aftreden en (her)verkiezing van bestuursleden 

9.  Toelichting plannen en begroting 2010 

10. Rondvraag 

 

Excursies: 

Lentebezoek aan tuinpark Ons Buiten  

 

Bij onze bomenexcursie in de herfst naar 

tuinpark Ons Buiten werd ons verteld hoe mooi 

daar de bloeiende bomen en struiken in de 

lente zijn. Vandaar deze vervolgexcursie. 

Wij zullen worden rondgeleid door Anne Ten 

Broek. Zij bezit een huisje op het tuinpark en 

heeft de Vlindertuin aangelegd.  

Deelnemers worden verwacht op: 

Zondag 25 april 12.00 uur bij de hoofd-

ingang van Ons Buiten. 

Wij zullen vertrekken met de fiets van café 

Oostoever om 11.30 uur. 

Deelname aan de excursie is gratis, aanmelding 

is niet nodig. Info: tel 020-6990067. 

 

Erg Vroeg Vogels luisteren 

 

Dit jaar hebben wij ons aangemeld bij de 

“Vereniging De Oeverlanden Blijven” voor onze 

vroege vogel excursie. Let op deze excursie 

begint een uur eerder nl:  

Zondag 30 mei 05.00 uur tot 07.00 uur bij 

het NME centrum de Waterkant op het depot 

van de Oeverlanden  Anton Schleperspad 1.  

Onze gids is Romke Jonker. 

Wij zullen vertrekken met de fiets van café 

Oostoever om 04.30 uur. 

Deelname aan de excursie is gratis, aanmelding 

is niet nodig. 

Info: tel. 020-6990067 of 020-6171915  

 

 
Spectaculaire boom  

De kerstbomenactie van stadsdeel Slotervaart 

heeft de VVS € 288.50 opgeleverd. De 

feestelijke overdracht hiervan was op 10 

februari. Daar hebben wij laten weten dat wij er 

een mooie boom voor in het Sloterpark wilden 

zetten.  Onze keus is de Parrotia Persica. Dit is 

de boom die wij in het tuinpark Ons Buiten in 

herfsttooi hebben bewonderd (zie Nieuwsbrief 

26). Het blijkt dat de boom ook in de lente 

mooi is en rode bloemen heeft. De heer 

Feenstra, hoofd Groenvoorzieningen, heeft een 

mooie, bijna 5 m hoge Parrotia gekocht en 

samen hebben we gekozen voor een niet te 

natte en goed zichtbare plek, op het grasveld 

langs de langs de Johan Huizingalaan, bij het 

kunstwerk van André Volten. Op de landelijke 

boomplantdag 17 maart hebben wij de boom 

geplant.  

Hiermee willen wij de politieke plannenmakers 

wijzen op het allerbelangrijkste gebruik van het 

park: de beleving van de natuur. 



 

Lovelandfestival en Sloterplasfestival  

 

Beide activiteiten worden weer georganiseerd 

en de vergunningen zijn aangevraagd. In het 

verleden hebben wij bezwaar gemaakt tegen de 

geluidsoverlast. 

Onlangs heeft het bestuur van de VVS voor 

beide een zienswijze gedeponeerd.  

Voor het Lovelandfestival hebben we nogmaals 

aangegeven dat het toegestane aantal 

decibellen onaanvaardbaar is en dat vooral het 

14 uur durende gebonk onverdraagbaar is. In 

de evenementennota van het stadsdeel wordt 

voor activiteiten, zoals een rockfestival, 90Db 

gehanteerd. In de vorige vergunning van het 

Lovelandfestival werd echter 118Db toegestaan 

bij twee van de podia.  

In onze brief hebben we ook verwezen naar 

stadsdeel Zuideramstel dat wel hun park en 

haar omwonenden en gebruikers respecteert en 

daarom de organisatie van Loveland geen 

vergunning heeft gegeven voor een dansfestijn 

in het park.  

Met daarnaast nog de enorme groei van dit 

festival en het daarom steeds grotere gebied 

dat men gebruikt, vinden wij dit festival in onze 

omgeving niet aanvaardbaar. Wij hebben dan 

ook aangedrongen op het niet verlenen van een 

vergunning.  

Overigens is op de website www.goslo.nl al een 

aankondiging van het Lovelandfestival. Het 

wordt gehouden op 14 augustus. 

In de zienswijze op het Sloterplasfestival 

hebben we aangegeven dat het podium in 

Osdorp te veel overlast heeft gegeven. Dit is in 

de evaluatie ook door de organisatoren 

vastgesteld. Daar zouden in de vergunning van 

dit jaar andere regels voor komen. Ook zou de 

organisatie zorgen voor een meer gevarieerd 

programma op dat podium, zodat er meer 

doelgroepen bereikt worden. Dus ook dans, 

cabaret e.d. 

 

Provinciale Structuurvisie 

 

Een opmerkzame bewoonster van Osdorp 

meldde ons dat bij Gedeputeerde staten Noord 

Holland  de Structuurvisie Noord Holland be- 

sproken zou worden. Zij had op de totaalkaart 

van die Structuurvisie  gezien dat rood gekleurd 

gebied aan de zuidkant van de Sloterplas, 

volgens de legenda „metropolitaan stedelijk 

gebied of bebouwd gebied’, doorloopt tot aan 

het water. Zou Osdorp via de provincie toch 

bebouwing van zijn oever willen realiseren?? 

Op dit moment is de oever nog : Groen, buiten 

de Hoofdgroenstructuur.  

Stadsdeel Osdorp heeft niet bekend gemaakt 

dat dit aan de orde was. We weten niet hoe het 

op de agenda van Gedeputeerde Staten is 

gekomen. Wij waren  verbaasd te constateren 

dat één van de raadsleden ook niet op de 

hoogte was. Helaas waren wij te laat om een 

zienswijze in te dienen maar wij hebben nog 

wel een brief geschreven die bij de 

vergaderstukken van 1 maart van de 

commissie Ruimtelijke Ordening meegenomen 

kon worden. In die brief hebben wij redenen 

genoemd om geen besluit hierover te nemen : 

1-Wij vinden  dat de oevers onbebouwd en 

openbaar moeten blijven.  

2-Nu door fusie van de drie stadsdelen een 

nieuwe deelraad ( Nieuw West) wordt gevormd.  

3-Er toezegging is van meerdere partijen in 

Nieuw West om de bewoners te betrekken bij 

de toekomstvisie op de Sloterplas.  

Op 15 maart vergaderden de Provinciale Staten 

over de Structuurvisie Noord Holland en ook 

hen hebben wij onze zienswijze kenbaar 

gemaakt. 

 

Natuurspeeltuin in het Sloterpark 

 

De ontwikkeling van een grote natuurspeeltuin 

aan de westzijde van het Sloterpark - in het 

gebied tussen de kinderboerderij en het NME-

Centrum  De Drijfsijs - is in volle gang. Het 

moet een plek worden die lijkt op een stukje 

wilde natuur, waar kinderen de natuur 

ontdekken en waar ze vrij kunnen spelen, 

rennen en klimmen.  

Op 9 februari heeft het dagelijks bestuur van 

het stadsdeel Geuzenveld-Slotermeer het 

voorlopig ontwerp vastgesteld. Op dit moment 

worden de plannen verder uitgewerkt tot een 

definitief ontwerp. Het is de bedoeling dat de 

natuurspeeltuin na de zomer van 2010 wordt 

gerealiseerd. 

Na de inspraakronde is het voorlopig ontwerp 

op enkele punten aangepast. Zo blijft het 

voetpad achter de kinderboerderij naar de brug 

bij de school bestaan, waardoor minder 

openbaar groen aan het park wordt onttrokken. 

Ondanks ons verzoek aan het dagelijks bestuur 

om het geplande parkeerterrein bij de ingang 

van de kinderboerderij uit het voorlopig 

ontwerp te schrappen, is dit toch in het plan 

opgenomen. Of de parkeerplaats werkelijk 

gerealiseerd wordt, staat nog niet vast. Dit is 

afhankelijk van een nog te houden onderzoek 

naar de behoefte aan parkeergelegenheid in de 

omgeving. 

Wij zijn van mening dat een parkeerterrein de 

kwaliteit van het park aantast. Bovendien 

worden bezoekers niet gemotiveerd om lopend 

of op de fiets te komen, terwijl een van de 

doelstellingen van de natuurspeeltuin juist is 

om kinderen meer uit te dagen tot beweging en 

meer milieubewust te maken.  

Schoolbussen kunnen o.i. net zo goed gebruik 

maken van een voor hen gereserveerde 

parkeerplaats aan de President Allendelaan bij 

de ingang van het park. 

http://www.goslo.nl/


 

´De Toekomst Van De Groenstructuur Van 

Parkstad´ 

 

Dit is de titel van een rapport van de analyse 

van de oorspronkelijke opzet en bedoeling van 

de inrichting van de groenstructuur van Nieuw 

West. Het doel is de essentie van de 

Groenstructuur te bewaren en te ontwikkelen 

om tot een nieuwe richting te komen voor het 

groene raamwerk van het stedelijk programma 

in de toekomst.  

Dit onderzoek was het initiatief van  de Van 

Eesteren-Fluck & Van Lohuizen Stichting en is 

tot stand gekomen in samenwerking met de 

VU, afd. architectuurgeschiedenis en de vier 

westelijke stadsdelen. Dit rapport is te vinden 

op de websites van de stadsdelen. 

Het onderzoek is uitgevoerd onder leiding van 

Ietje Feddes. 

Het uitgebreide rapport kijkt terug op de 

geschiedenis van West, neemt de stand op van 

de stedelijke vernieuwing en doet suggesties 

voor de toekomst. Suggesties met heel veel 

respect voor het groen en het belang daarvan 

voor de woonomgeving van mensen. 

Het rapport geeft aan dat er ook binnen  de 

stedelijke vernieuwing mogelijkheden zijn, met 

nieuwe programmatische eisen, om opnieuw 

een goed samenspel tussen bebouwing en open 

ruimte te realiseren, waardoor het ken-

merkende tuinstadkarakter bewaard blijft. 

Tijdens de bijeenkomst op 4 februari waar dit 

rapport werd gepresenteerd tekenden de 

wethouders van Osdorp, Geuzenveld-

Slotermeer en Slotervaart een intentie-

verklaring, waarin is vastgelegd, dat zij: 

- het wenselijk vinden het unieke karakter van 

de  Westelijke Tuinsteden te behouden 

- de groenstructuur van wezenlijk belang vin- 

den voor het behoud van het Tuinstadkarakter 

en de identiteit van de Westelijke Tuinsteden 

- de intentie uitspreken de inzichten uit rapport 

als kennis- inspiratiebron te gebruiken en te 

vertalen in concreet stadsdeelbeleid 

- de kennis en inzichten uit dit rapport beschik-

baar laten stellen en een rol laten spelen bij de 

vormgeving en inrichting van de openbare 

ruimte 

- het onderzoeksrapport actief en vroegtijdig 

onder de aandacht brengen van partijen zoals 

corporaties en ontwikkelaars die betrokken zijn 

bij de uitvoering van vernieuwings- en 

uitwerkingsplannen in ons stadsdeel. 

Wij zijn blij met deze ideeën en zullen met onze 

vragen, adviezen en zienswijzen de deelraad er 

op attent blijven maken dat dit de 

uitgangspunten zijn waar men op 4 februari 

2010 voor tekende namens de deelraden. 

 

 

 

Verkiezingen 2010 

 

Om het kiezen makkelijker te maken had de 

Westerpost aan alle lijsttrekkers van aan de 

deelraadverkiezingen deelnemende politieke 

partijen de stelling voorgelegd: 

De oevers van de Sloterplas moeten 

onbebouwd blijven 

Enkele van de reacties vonden wij waard om te 

onthouden: 

CDA - Rien Fraanje was het eens met de 

stelling maar: “alleen bij delen van de 

Sloterplas die niet behoren tot de 

Hoofdgroenstructuur is recreatieve bouw: 

restaurant, openlucht zwembad, hotel, een 

haven en speelvoorzie-ningen mogelijk”. 

GROEN LINKS – Paulus de Wilt ook eens met 

de stelling maar: “We zien ook mogelijkheden 

om met beperkte ingrepen het park nog 

bruikbaarder en prettiger te maken en dit op 

groene wijze in te passen”.  

P.v.d.A – Achmed Baâdoud was het oneens 

met de stelling: ”De nu al bebouwde korte 

kanten moeten veel beter worden gebruikt voor 

activiteiten van bewoners. Samen met de 

bewoners zoeken wij uit hoe we in de groene 

plas kunnen investeren om die nog mooier en 

beter te maken”.  

VVD – Michel Tromp was het eens met de 

stelling maar: “Reeds bebouwde plekken 

kunnen wel herontwikkeld worden maar de 

oevers moeten zoveel mogelijk groen en rustig 

blijven”. 

De andere partijen BNW 81, ChristenUnie, 

D66, Tulpen voor Amsterdam en SP vinden  

dat de oevers onbebouwd moeten blijven.  

D66 vindt nog wel dat “kleinschalige (lage) 

horecagelegenheden aan de Osdorpoever”  

mogelijk moeten zijn. 

 

Op 14 februari zijn door Wouter van der Wulp 

enkele tientallen Koperwieken gezien in het 

Sloterpark aan de oostkant van de plas. 

 

Kroniek Osdorpse Oevers deel 11 

6 januari meldde ons een bewoonster van 

Torenwijck dat er landmeters waren 

gesignaleerd op de landtong aan de Osdorpse 

oever. Volgens de landmeters werd dit gedaan 

ten behoeve van een bioscoop en een disco. 

Een van onze bestuursleden, bewoner van 

Osdorp, heeft al bij het stadsdeel kennis 

genomen van de huidige plannen. Deze komen 

er op neer dat er op de landtong een tijdelijke 

bioscoop zal worden geprobeerd. Ook zullen er 

op de oever voorzieningen voor evenementen 

en speeltoestellen komen. De V.V.S. wordt op 

30 maart a.s. geïnformeerd 

 

 

 



 

Extra openingstijden Aker- en 
Cramerschutsluis 

Vanaf 18 juni is de Sloterplas bereikbaar via 

sluizen die automatisch te bedienen zijn. Dit 

zijn de Aker- en de Cramerschutsluis. Op de 

18e worden de sluizen feestelijk geopend. 

Zie www.goslo.nl  de agenda 

De Akersluis verbindt de Sloterplas met de 

ringvaart. De Cramersluis verbindt de 

Sloterplas met de grachten en kanalen. 

Gedurende het zomerseizoen (16 april tot en 

met 15 oktober) is het mogelijk om extra 

schuttingen aan te vragen voor de Aker- en 

Cramerschutsluis. Op de maandag tot en met 

vrijdag kunt u hiervan gebruik maken na 

telefonische afspraak. Hiervoor belt u 30 min 

voor de gewenste schutting naar 020-6155115  

Zie http://vaarkaart.bba.amsterdam.nl  

 

Sloterplasoverleg tekent Samenwerkings-

overeenkomst 

 

OP 19 februari jl. heeft het Sloterplas overleg 

(of stuurgroep Sloterplas) een samenwerkings-

overeenkomst getekend. Een foto hiervan stond 

24 februari in de Westerpost en 4 maart in de 

Woonwestkrant. We zien een glunderende 

groep achter een kaart van de Sloterplas. 

Bestaande uit Tys de Ruyter en Paulus de Wilt 

van de Nieuw West, Carolien Gehrels en Marijke 

Vos van de Centrale Stad, Jacques Thielen en 

Gerard Anderiessen van de Woningcorporaties 

en een onbekende dame; Achmed Baâdoud en 

Maarten van Poelgeest ontbreken. 

Dit overleg heeft februari 2009 een nota 

uitgebracht onder de naam Sloterplas Window 

of Opportunity (Sloterplas Venster van 

Mogelijkheden). Dit is te vinden op de website 

van o.a. Geuzenveld Slotermeer (stukken 

agenda deelraad 9.2.10.). 

De algemene ambitie is de transformatie van 

de naoorlogse nieuwbouwplas naar een goed 

bezochte Stadsplas met een duidelijke 

betekenis voor geheel Nieuw West en de rest 

van Amsterdam als aantrekkelijk uitloopgebied 

op recreatie en vrijetijdsvlak. Onder de noemer 

’levendigheid aan het water’. 

De drie stadsdelen hebben de nota aange-

nomen. Uitgangspunt daarbij is dat bij verdere 

planvorming omwonenden en belanghebbenden 

betrokken worden. De nota verwoordt slechts 

de ambities. 

De Samenwerkingsovereenkomst is gesloten 

om voor de plannen geld beschikbaar te 

kunnen stellen. De stadsdelen elk € 665.000 

Alleen in Geuzenveld-Slotermeer is de samen-

werkingsovereenkomst in de raad besproken . 

Daar is een amendement van Groen Links aan-

genomen  om de voorwaarde te stellen dat er 

een platform/conferentie wordt georganiseerd 

voor belanghebbenden en bewoners om te 

brainstormen over de toekomst van de 

Sloterplas  

Helaas kan dit nu niet meer zijn dan een advies 

aan de nieuwe deelraad Nieuw West. In de 

andere twee stadsdelen is de 

samenwerkingsovereenkomst door het DB 

aangenomen. 

Sloterplas als venster van mogelijkheden  

In genoemde nota worden naast o.a. 

verbeteringen en verbindingen van routes en 

verbetering van de waterkwaliteit ook een 

aantal interventies opgesomd, waarmee nieuwe 

plannen worden bedoeld. 

Met een aantal is zelfs al begonnen: 

een fitnesstoestel langs het Rondje in 

Slotervaart en het Disc Golf Parcours op het 

westelijke grote en kleine parkeiland; in 

voorbereiding zijn: de natuurspeeltuin en de 

verbetering van het Watersportcentrum. 

Op zichzelf zijn dit verbeteringen waar wij ons 

in kunnen vinden (al is het wachten op argeloze 

wandelaars die getroffen worden door een 

frisbee, want de werproutes kruisen de paden). 

Onze zorg betreft vooral de grootschalige 

evenementen en attracties met lawaai en  

bijbehorende parkeerbehoefte, die eveneens 

gepland zijn. 

En dan is er nog altijd de Fl.int, de grote 

drijvende zaal, in de plas. Ook daar kunnen wij 

niet voor warmlopen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V.V.S.  –       Jan Tooropstraat 6      1062 BM  AMSTERDAM        Banknummer:  9590123 

Vereniging Vrienden van de Sloterplas 
 

Opgericht 4 juni 2003 
Bestuur: 
 
Harriët Haakma Wagenaar – voorzitter 
 

Tineke Stricker  - secretaris 
 
Emmy Groot - penningmeester 
 

Tineke Rombout 
 

Berta Tenner 
 
Peter Stein 
 
Yvonne de Graaff - aspirant bestuurslid 
 
post@vriendenvandesloterplas.nl  

 
www.vriendenvandesloterplas.nl 
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